
Zápis z pracovní porady zastupitelstva obce Lány ze dne 15. 1. 2024 
 

Přítomni: JUDr. Ernest Kosár, Ing. Ivana Píšová, Petr Králíček, Jakub Joachim, Vladan 
Picka, Martina Hořejší, Pavlína Švigárová, Vilém Hamouz, Mgr. Magdaléna Elznicová 
Mikesková, Ing. Hořejší Vlastimil, Petr Šidík 
Omluveni: --  

 

1.  Zpráva starosty: 

- Starosta informuje o probíhající akci umístění Alzaboxu na náměstí – elektřina je 

dokončena 

- Proběhlo vysázení nových stromů po pravé straně směrem na Slovanku. V jarních 

měsících bude probíhat dosázení po levé straně směrem na Slovanku a po pravé straně 

směrem do Vašírova (ovocné stromy) 

- Schůzka na odboru územního plánování Magistrátu města Kladna s Ing. Turazovou 

ohledně změny územního plánu – proběhne v příštím týdnu  

- Starosta informuje o celkové částce z termínovaných účtů za rok 2023 

- Informace o akci „Rekonstrukce ul. Křivoklátská“, stavební dozor při průběhu akce  

- Do 14 dnů proběhne schůzka s Ing. Červeným ohledně realizace revitalizace Židovského 

rybníku  

2. Body, které budou projednávány a schvalovány na VZ: 

- Odměny za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva  

- Schválení výsledku výběrového řízení na akci „Nástavba tělocvičny – Základní škola 

Lány“ 

- Informace k vyhlášení zakázky malého rozsahu na zastřešení tribuny na fotbalovém 

areálu SK Lány 

- Rozpočtová změna – V. Hořejší  

- I. Píšová předkládá žádost na VZ o projednání a schválení úplaty za předškolní 

vzdělávání v MŠ Lány na období leden – červen 2024. Od 1. 1. 2024 je v pravomoci 

zřizovatele. V červnu budeme schvalovat na celý školní rok 2024/2025 

- M. Mikesková Elznicová/E. Kosár – předložení nových pravidel pro přidělování bytů 

v DPS Lány. Nově upravená pravidla budou schvalována na VZ 

- Starosta informuje o záměru směny pozemků s ČZU Praha – vybudování nové aleje 

naproti Muzeu T. G. M. – bude schvalováno na VZ 

DISKUZE: 

3. P. Králíček: 

- Informace pracovní skupiny k projektu Dubina – zastupitelé poslali své návrhy a 

připomínky k prvnímu návrhu od architekta. Zapracování připomínek všech zastupitelů, 

pracovní skupiny a odeslání architektovi. Bude následovat zapracování připomínek, 

druhé kolo vizualizace a následná schůzka se zastupiteli a projednání návrhu projektu 

Dubiny před zastupitelstvem a seznámení veřejnosti s projektem  

- Kamerový systém u Muzea TGM – vše je připraveno na instalaci nové statické kamery na 

sloup u parkoviště. Kamera bude zachycovat příjezd do obce od severu 

- Obec by si měla zajistit firmu, která bude po obci provádět drobné opravy (nejčastěji se 

jedná o drobné opravy chodníků po obci – ul. Křivoklátská, Masarykovo nám. atd.) – 

nechat nacenit více firem  

- Oprava obrubníků bude probíhat v ul. Berounská a Lesní v jarních měsících  

- Po doporučení odbornou firmou bude v únoru probíhat kácení stříbrných smrků kolem 

budovy obecního úřadu, včetně vánočního stromku a zároveň výsadba nového 

vánočního stromu (firma Stromeko dodá ceny nového vánočního stromu – 5, 8, 10m). 

Zároveň by proběhlo napojení elektřiny k betlému a úprava větví dubu na západní straně 

budovy OÚ 

4. J. Joachim: 

- Pozvánka na Ples obce a Muzea T. G. M. a Masopust, který se bude konat 10.2.2024 

- Informace o přípravách plesu  



- Přípravy Masopustu 10. 2.  

5. V. Picka: 

- Vyjádření ke kácení stromů, souhlas ze strany zeleně, ideálně vysadit vánoční strom 5 – 

6 m. Příprava článku do Lánského zpravodaje  

- Dotazuje se, zda jsou nové informace ohledně NP Křivoklátsko – nové informace obec 

nemá 

6. V. Hořejsí: 

- Informuje o ukončení činnosti Nadace pro zřízení a provozování Muzea T. G. Masaryka 

v Lánech – obec pošle návrh na výmaz z nadačního rejstříku – E. Kosár/T. Lomberská  

7. P. Šidík: 

- Dotaz na fungování spolku Mládež sobě – hledá se vhodný nový kandidát, který by 

pokračoval v činnosti spolku. Do Lánského zpravodaje článek s výzvou – ve spolupráci 

s V. Štulcem  

8. V. Hamouz: 

- Ve spolupráci s V. Pickou prořezat lípy u pomníku ve Vašírově  

- Ve spolupráci s IDSK proběhne další jednání ohledně nových autobusových spojů 

(dochází k častým zpožděním spojů a nedostatečná obslužnost všech zastávek v obci). 

Schůzka 6. 2. na OÚ – IDSK/V. Hamouz/ I. Píšová 

9. M. Elznicová Mikesková: 

- Informace za SPOZ – gratulace jubilantům 

10. P. Švigárová: 

- Dotaz, kdo schvaluje na obci projektovou dokumentaci při stavbě a rekonstrukci RD – za 

obec schvaluje starosta, v nepřítomnosti místostarosta 

- Dotaz na finanční rozpočet obce – měsíční výkaz FIN slouží pro hodnocení plnění 

rozpočtu  

- Do kdy posílat návrh na změny do územního plánu 

- Dotaz na fungování MŠ při výpadku el. energie – domluva v kooperaci ZŠ, MŠ, Obec – 

řeší I. Píšová. Pokud elektřina není obnovena do 9 hodin dopoledne, není možné uvařit 

včas obědy pro děti do MŠ – není možné zajistit dle regulí docházku dětí v MŠ. MŠ musí 

sdělit rodičům informaci o provozu MŠ během výpadku el. energie 

11. M. Hořejší:  

- Příprav na únorový Lánský zpravodaj – bude opět zveřejněna inzerce firem v obci  

- Nesvítí lampa u čp. 498 

- Dotaz na přeplocené pozemky u rybníka – odpovídá starosta. Probíhají jednání, další 

postup bude v rámci revitalizace rybníka  

- Žádost o obnovení zápisů z pracovních porad na webu obce – bude obnoveno 

12. I. Píšová:  

- Informace pro všechny zastupitele – příprava inventarizací ve spolupráci s účetní obce – 

dodat včas hotové inventarizace  

- Analýza odpadového hospodářství od firmy Obce jinak – ve spolupráci s MAS 

SVATOVÁCLAVSKO  

- Informace odpadového hospodářství – na obec přišlo přes 500 vyplněných Ohlášení 

k místnímu poplatku, vše se zapisuje ručně do tabulky a zároveň se posílají mailem 

platební podmínky všem, kteří požadují bezhotovostní platbu. 1/3 obyvatel preferuje 

četnost svozů 1x za 14 dní. Návrh na zřízení a používání Platebního portálu od příštího 

roku 

- Info k vytříděnosti odpadů za rok 2023 – pohybuje se kolem 42%. Bude součástí zprávy 

pro EKO-KOM 

- Svatby v roce 2024 – velký nárůst svatebních obřadů. Mezi svatbami musí být rozpětí 2 

hodin  

13. Veřejné zasedání zastupitelstva obce se bude konat 5. 2. 2024 od 18:00 hodin – Bechnerův 

statek, sál B 

 

Zapsala: Ing. Ivana Píšová 


